



**Referat af bestyrelsesmøde den 22. august 2017
kl. 17.30 i klubhuset**

Referent: Dorthe Fog

Deltagere:

Niels H. Graversen	formand	(NG)
Uffe Pedersen	kasserer	(UP)
Keld Nomanni		(KN)
Finn Bisgaard		(FB)
Lars Kjuul Kristensen		(LKK)
Jan Lemming		(JL)
Aage Andersen	1. Suppleant	(AA)
Peter H. Paulsen	2. Suppleant	(PHP)
Dorthe Fog	sekretær	(DF)

Afbud: Ole Peter Jensen (OPJ)

Dagsorden :

1. Godkendelse af seneste mødereferat(er)
2. Orientering fra:
 - 2.a Formanden
 - 2.c Udvalgene
3. Regnskabs gennemgang
4. Generelle sager
5. Enkeltsager
6. Lukkede/fortrolige sager
7. Eventuelt
8. Næste møde

1. Referat af sidste bestyrelsesmøde godkendt og underskrevet.
- 2.a Anetavlerne blev drøftet. Pga pladsproblemer forventes at overgå til ny model. Veteranerne vil komme med på denne model.

Klubmesterskaberne: Alle rækker skal spilles efter DGU's matchproportioner og skal godkendes af Bestyrelsen. NG snakker med Turneringsudvalget.

Paragolf: Invitationer er sendt ud. Afvikles 10/9, hvis der er opbakning nok.

Århus Mesterskaber P&P: NG har delt flyers ud i Mollerup, Lyngbygaard, Aarhus Golf Klub, Skanderborg, Kalø, Hammel og Odder. DF i Himmelbjerg og Silkeborg/Ry. Pia Bisgaard og Finn Bisgaard har delt ud til firmaer/butikker i Århus. Vi prøver en FaceBook annonce til kr. 500,- (KN)

Baneguide: LK er kørt fast pga PC problemer. Poul D. Steffensen har taget over. AA, PHP og Poul D. Steffensen skal ha' møde med Ingenium ang. fremtidig baneguide.

- 2.b Udlejningsbiler: I forhold til 2016 har der været en betydelig fremgang i udlejningen. Vi skal checke op omkring vinteropbevaring (DF)

Greenfee i juli: julitilbuddet gav os en fordobling i greenfee indtægt på stor bane. P&P banen gav stort set samme indtægt som i 2016.

Medlemstilbud fra september: Meld dig ind nu, betalt for 2018 og spil resten af 2017 frit.

Golfringen evalueres. Månedlig opgørelse sendes til B-medlemmer med ref. fra B-møder.

- 2.c Baneudvalg: Udgravning af søen på hul 4. Tilbud på 40-60.000. Ny bro skal købes separat. Arbejdet er nødvendigt, da søen er ved at være tom og den fungerer som reservoir. Arbejdet skal laves i nov-feb. Der skal søges om udgravning og tages prøver. Søen ved hul 12 er også på ønskelisten. Samme pris.

Keeperne ønsker fritagelse for Driving Range opsamling og græsslåning pga tidsproblemer. Kan erstattes af et 'frivilligt korps'

Sponsorudvalg: Poul D. Steffensen stopper til nytår. NG tager over midlertidigt og FB træder ind i udvalg.

Husudvalg: Håndtag til Baglader skal checkes. Er ved at falde af. (JL/FB)

3. Regnskabs gennemgang: Regnskabet blev gennemgået. Budget for 2018 skal udfærdiges.
4. Ingen generelle sager.
5. Enkelt sager: Juniorerne søger rejsefonden om et beløb til en udflugt.
- 6.
7. Eventuelt
8. Næste møder: mandag d. 18/9 kl. 19.30 ang. Restauratør, tirs. 24/10 kl. 17.30 B-møde

Niels H. Graversen

Ole P. Jensen
(fraværende)

Uffe Pedersen

Keld Nomanni

Lars Kjuul Kristensen

Jan Lemming

Finn Bisgaard